
 

Vergadering 9 april 2024 

Agendapunt 4.  
Vragenkwartier. 
 

Op 2 april j.l. werd aan leden van de vaste commissie Landbouw, Natuur & 
Voedselkwaliteit van de Tweede Kamer door vertegenwoordigers van de provincies 
Gelderland en Drenthe, een petitie aangeboden. In deze petitie roepen de provincies 
Drenthe en Gelderland de Tweede Kamer op om steun bij het beheren van de wolf. 
De petitie met de titel: “Grenzen aan de wolf” roept de Kamer onder andere op om 
duidelijk beleid te maken rondom de wolf en, samen met de buurlanden, een 
gunstige staat van instandhouding vast te stellen. Een aantal Gelderse gemeenten 
waren, evenals een drietal Drentse gemeenten, mede ondertekenaars van deze 
petitie. Opvallend is dat de gemeente Westerveld niet behoort tot de ondertekenaars. 
Opvallend omdat juist in onze gemeente de overlast van wolven zo frequent wordt 
ervaren en schapen- en melkveehouders de dupe zijn geworden van 
wolvenaanvallen.   

Het aanbieden van de petitie kwam op een goed moment omdat twee dagen later er 
een rondetafelgesprek werd gehouden over de wolf en op17 april aanstaande de 
commissie natuur met elkaar debatteert over de wolf.  

Bovenstaande roept bij de fractie van CDA Westerveld de volgende vragen op:. 

1. Is het College het met de CDA-fractie eens dat het belangrijk is dat zoveel als 
mogelijk in Den Haag aandacht gevraagd moet worden voor de enorme 
impact die de aanwezigheid van de wolf op het gevoel van veiligheid voor 
schapen- en melkveehouders heeft en dat aangedrongen moet worden op 
uitvoerbaar en acceptabel beleid; 

2. Wanneer is het College gevraagd om de petitie mede te ondertekenen?  
3. Wat is de reden respectievelijk wat zijn de redenen waarom het College 

besloten heeft de petitie niet te ondertekenen? 

 

Namens de fractie CDA Westerveld 
Adri van der Weyde 
 


